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Verslag van de raadscommissievergadering Sociaal Domein, Sport en Onderwijs d.d. 
26 november 2020

Aanwezig

Voorzitter (plv) : Wim Meulenmeesters
Commissiegriffier : Peter van Boxtel

Commissieleden : 11/12
CDA : Rick van Kessel, Thijs van den Elsen, Fons Verhees
Dorpspartij : Henk van Eck, Marc Cruijssen
Lokale Realisten & D66 : Anne van den Nieuwelaar, Rene Leenders
Sociaal Gemert-Bakel : Jan Hoevenaars, Thijssen - Manders
VVD : Jan Vroomans, Van Berlo – van Ginneken

Collegelid: Wilmie Steeghs (wethouder)
Ambtelijke vertegenwoordiging namens college: gemeentesecretaris Giovanni Wouters, Ad 
van de Voort, Remco Groenendal, Nienke Verhagen

1. Algemene mogelijkheid tot inspreken
De voorzitter stelt vast dat geen verzoek tot inspreken is ontvangen.

2. Openen commissievergadering en vaststellen van de agenda
De voorzitter opent de vergadering om 20.10 uur. De agenda wordt gewijzigd vastgesteld. 
Op voorstel van de fractie Dorpspartij besluit de commissie de behandeling van de 
agendapunten 5 en 6 om te wisselen. 

3. Mondelinge vragen commissieleden aan het college
De fractie Dorpspartij verzoekt een onaangekondigde mondelinge vraag te mogen stellen. 
De voorzitter verleent de fractie het woord. De Dorpspartij stelt voor dat ten behoeve van de 
raadscommissie een presentatie van het gebiedsteam wordt gegeven. De voorzitter zegt dat 
een dergelijke presentatie altijd welkom is en zegt toe deze op zo kort mogelijk termijn te 
zullen organiseren.

4.a.Vaststellen verslag commissie Sociaal Domein, Sport en Onderwijs d.d. 17-9- 2020
Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. Naar aanleiding van het verslag merkt fractie 
Lokale Realisten / D66 op dat de toegezegde evaluatie syntheseklas nog niet is ontvangen. 
De wethouder zegt dat de evaluatie beschikbaar is en zal er voor te zorgen dat deze alsnog 
direct wordt aangeboden.

4.b  Lijst met toezeggingen
De commissie heeft geen opmerkingen.

4.c  Termijnplanning
De commissie heeft geen opmerkingen.
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6.Presentatie stand van zaken welzijnswerk 26 november 2020
 (Informatief / portefeuillehouder Steeghs) 

Procesconclusie
De commissie acht zich voldoende geïnformeerd.

Opinie / Informatie
Wethouder Steeghs geeft de presentatie.

Vragen en reacties n.a.v. de presentatie
Dorpspartij vraagt naar aanleiding van een artikel in Eindhovens Dagblad of 
vluchtelingenwerk afdoende geborgd is. 
Wethouder Steeghs geeft aan dat dit het geval is. 
Op de vraag vanuit de fractie LR/D66 bevestigt wethouder Steeghs dat statushouders in 
theorie met verschillende instanties te maken gaan krijgen nu maatschappelijke begeleiding 
door Lumens wordt geboden en juridische kwesties door vluchtelingenwerk Nederland 
worden opgepakt.
Dorpspartij heeft een vraag over het bestuur van de op te richten stichting 
dorpsondersteuning. Ziet zij het juist dat de gemeente aanvankelijk wel en daarna niet meer, 
deel uitmaakt van het bestuur. 
Wethouder Steeghs zegt dat de gemeente alleen in het interim bestuur ambtelijk 
vertegenwoordigd zal zijn. In het opvolgend bestuur niet meer.
Dorpspartij vraagt of nog effecten te verwachten zijn mbt de bibliotheek gezien bezuinigingen 
door de gemeente Laarbeek. De wethouder verwacht geen effect omdat deze circuits lokaal 
gescheiden zijn. 
De fractie VVD vraagt hoeveel vrijwilligers zich hebben aangemeld. 
Wethouder Steeghs geeft aan dat 30 zich hebben aangemeld voor de presentatie. Hoeveel 
vrijwilligers zich daadwerkelijk bij Lumens inmiddels hebben gemeld heeft de wethouder nog 
niet opgevraagd. Zij zegt toe dit op te vragen en de raad / raadscommissie te informeren. De 
warme overdracht van LEVgroep aan Lumens heeft tijdelijk on hold gestaan maar komt per 
volgende week op gang. De gemeente begeleidt de overdracht nog één bijeenkomst en laat 
dit daarna aan partijen. 
CDA fractie vraagt waarom de warme overdracht tijdelijk door LEVgroep is stilgezet. 
Wethouder Steeghs geeft aan dat LEVgroep eerst het gesprek van haar advocaat met de 
gemeente wilde afwachten. Dat gesprek heeft nu plaatsgevonden. De wethouder 
verduidelijkt dat LEVgroep geen kortgeding procedure doorzet, wel de bezwaarprocedures 
tegen zowel de subsidiebeschikking 2020 als 2021.
Dorpspartij spreekt zorg uit over de korte tijd die nog rest voor overdracht. 
Wethouder Steeghs heeft het vertrouwen dat beide organisaties in het belang van onze 
inwoners dit goed regelen.
De VVD fractie vraagt morgen het gegeven te ontvangen mbt het daadwerkelijk aantal 
aangemelde vrijwilligers, om daarvan vervolgens wekelijks een update te krijgen. 
De wethouder zegt dit toe. Een nuance c.q. verduidelijking dient daarbij nog wel gemaakt te 
worden mbt (unieke) vrijwilligers die meer dan één vrijwilligerstaak vervullen. Tevens zal zij 
inzicht geven hoe zich dit verhoudt tot het aantal vrijwilligers dat bij LEVgroep is/was 
ondergebracht. De wethouder vat samen dat zij reden heeft om er op te vertrouwen dat de 
overdracht, die op 16 september kon starten toen LEVgroep de opdracht terug gaf, op 1 
januari met succes is afgerond.
Lokale Realisten/D66 vraagt of bewoners nog helder en concreet gecommuniceerd krijgen 
waar ze voor welke vorm van ondersteuning moeten zijn. 
De wethouder zegt dat die duidelijke communicatie over het specifiek gezochte loket kort 
voor 1 januari nog volgt.
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Toezeggingen
College versterkt met ingang van 27 november wekelijks een update van het aantal concreet 
bij Lumens aangemelde (unieke) vrijwilligers en zet dit , bij het eerste overzicht, in 
perspectief t.o.v. het aantal vrijwilligers bij LEVgroep.

5.Zienswijze raad op oprichtingsakte Stichting Dorpsondersteuning Gemert-Bakel
(Voorbereiden besluitvorming / portefeuillehouder Steeghs)

Procesconclusie
De fracties CDA en Dorpspartij achten het voorstel rijp voor raadsbehandeling 
gemeenteraad, als bespreekstuk. Dorpspartij vraagt daarbij wel een extra tussentijds 
moment van voorbereiding. De fracties VVD, LR/D66 en Sociaal Gemert-Bakel achten het 
voorstel niet rijp voor raadsbehandeling.
Voor de raadsvergadering op 10 december vindt nog een extra overlegbijeenkomst van de 
commissie plaats tbv behandeling van dit raadsvoorstel.

Opinie
Dorpspartij heeft geen wensen of bedenkingen mbt het door het college voorgenomen 
besluit tot vaststellen van de stichtingsakte dorpsondersteuning.
LR/D66 is kritisch over de korte voorbereidingstijd in samenhang met het opnieuw aan de 
voorkant niet betrekken van de raad. De fractie stelt een aantal vragen. Deze vragen 
zijn/worden bij de vergaderstukken gevoegd nu wethouder Steeghs aangeeft daarop 
schriftelijk, zsm na de raadscommissievergadering en voor de raadsvergadering, te 
antwoorden.
De VVD fractie sluit zich aan bij de vragen van de fractie LR/D66.
De fractie Sociaal Gemert-Bakel stelt een aantal vragen. Deze vragen zijn bij de 
vergaderstukken gevoegd nu het college aangeeft ook op deze vragen schriftelijk, na de 
raadscommissievergadering en voor de raadsvergadering, te zullen antwoorden.
VVD fractie hoe de commissie nu kan beoordelen of het onderwerp rijp is voor 
raadsbehandeling. 
De voorzitter geeft aan dat dit uiteindelijk aan de raad is om te beantwoorden. 
Wethouder Steeghs stelt voor een extra informatie / overleg bijeenkomst te houden 
voorafgaande aan raadsbehandeling, waarbij desgewenst kan worden doorgevraagd aan de 
hand van de antwoorden op de haar zojuist gestelde vragen. 
De voorzitter stelt vast dat de raadscommissie daarvoor open staat.
Desgevraagd geeft de griffier aan dat het, in dit geval, aan de raad kan worden gelaten of hij 
het voorstel bij vaststellen van zijn agenda op 10 december rijp acht voor behandeling. De 
griffier wijst er op dat het gaat om het door de raad meegeven van wensen en bedenkingen 
aan het college bij een door het college te nemen besluit. 
De VVD fractie stelt dat de constatering blijft dat de raadscommissie nu niet veel verder komt 
dan het stellen van haar vragen. 
De wethouder licht toe dat inhoudelijk geen variant of tussenweg voor handen is, en dat op 1 
januari 2021, de akte een feit moet zijn. Dit te meer nu de dorpsondersteuners hebben 
aangegeven e.e.a. op deze wijze geregeld te willen hebben. Zij heeft begrip voor het signaal 
vanuit de raadscommissie dat slechts zeer beperkt tijd gegund is om het voorstel te 
beoordelen.
De fractie LR/D66 is van mening dat die beperking van de tijd voor politieke oordeelsvorming 
een direct gevolg is van de keuze van het college om persé per 1 januari aanstaande het 
welzijnswerk anders te organiseren. De fractie vraagt schorsing. 
De voorzitter schorst de vergadering voor een vijftal minuten. De voorzitter hervat de 
vergadering.
De fractie LR/D66 vraagt te stemmen over het voorliggend voorstel. 
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De griffier nuanceert dit en zegt dat de raadscommissie geen besluit neemt, ook niet via 
stemming, maar advies aan de raad uitbrengt. Dat advies is in dit geval naar verwachting 
nog niet inhoudelijk maar procesmatig, namelijk gericht op al dan niet rijp voor 
raadsbehandeling. 
De voorzitter stelt vast dat via stemming de fracties VVD, Sociaal Gemert-Bakel en Lokale 
Realisten/D66 het voorstel niet rijp achten voor raadsbehandeling. De fractie CDA acht het 
voorstel wel rijp, de fractie Dorpspartij acht raadsbehandeling eveneens mogelijk gezien de 
toegezegde informatie/overlegbijeenkomst. 
De VVD fractie vraagt de griffier zich uit te spreken over dit proces. 
De griffier maakt de kanttekening dat het voorstel onder de raad is, en het de raad is die via 
zijn agendacommissie kiest om raadsbehandeling via een commissie voor te bereiden. In de 
regel kan de behoefte aan raadsvoorbereiding afdoende invullen via een reguliere 
commissievergadering. Nu dat niet geheel lukt en is afgesproken de voorbereiding voort te 
zetten via een informatie/overleg bijeenkomst, zou het naar de mening van de griffier passen 
een conclusie over rijp voor raadsbehandeling eerst na die overlegbijeenkomst te trekken 
evenals eventueel geven van een inhoudelijk advies van de commissie aan de raad.

Toezeggingen
 College zegt toe een extra overlegbijeenkomst te zullen ondersteunen.

7. stand van zaken diverse onderwerpen binnen programma's Sociaal Domein, 
Onderwijs en Sport (Informeren / portefeuillehouder Steeghs)

Procesconclusie
De commissie is in de gelegenheid gesteld over diverse zaken die het terrein van deze 
raadscommissie betreffen het college uit te nodigen de raadscommissie actueel de stand 
van zaken te schetsen op die onderwerpen. 
De raadscommissie is deels tijdens de vergadering voldoende geïnformeerd. Deels wordt zij 
schriftelijk geïnformeerd (zie bijlage).

Bespreking
Door de raadsfractie Lokale Realisten / D66 is een aantal vragen gesteld. Deze zijn evenals 
de reactie die door de portefeuillehouder op deze vragen tijdens de 
raadscommissievergadering is gegeven opgenomen in een bijlage bij dit verslag.

Toezegging
• College zegt toe de vragen die niet staande de vergadering zijn beantwoord 
schriftelijk van reactie te voorzien.

8.Sluiting
De voorzitter sluit de vergadering om 21.18 uur.
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BIJLAGE

Vragen 26 november 2020 Lokale Realisten & D66:
 

 Stavaza nieuwe wet inburgering: proces, nieuws (28105-2020). We zouden na 
de zomer opnieuw worden geïnformeerd. (taakstelling huisvesting 
statushouders: i.p.v. 10 voor het eerste halfjaar 2021  à 24) 

Er komt een RIN aan maar dat vraagt nog regionale afstemming, gezien de regionale 
aanvliegroute van de wetsimplementatie.  Alle raden van de regio worden tegelijk 
geïnformeerd.

 Stavaza 10 voor de jeugd (34806-2020 + 67934-2020): 
Het inkoop traject is momenteel nog lopend. We hebben de Peel gevraagd om een 
presentatie te geven over dit proces en deze wordt nu ingepland.

 Stavaza MFA Bakel
In mei 2020 is aan partijen het haalbaarheidsonderzoek MFA Bakel gepresenteerd. Op basis 
van het collegebesluit worden nu twee locaties nader onderzocht: Het Parochiehuis en t 
Viltje.
Projectleider Edwin van Miltenburg werkt met een kerngroep van toekomstige gebruikers aan 
het programma en schetsontwerp van de MFA. Op 19 november heeft hij de voortgang 
gepresenteerd aan de gemeenteraad ter voorbereiding op de besluitvorming in het voorjaar 
van 2021. Dan neemt de Raad het besluit, op basis van draagvlak en haalbaarheid, om al 
dan niet over te gaan tot uitvoering van een MFA. De financiën daarvoor zijn al in de 
gemeentebegroting geborgd.
De presentatie van 19 november is in Ibabs geplaatst, medio december volgt een RIN met 
aanvullende informatie.

 Stavaza evaluatie spreidingsplan RAV ambulance zorg ZO Brabant voor 2020 
(20-02-2020)

Het spreidingsplan RAV ambulance is door de GGD nog niet afgerond. Wel is er een start 
gemaakt om te komen tot een nadere analyse van de cijfers van vijf gemeenten waar de 
aanrijtijden onder druk staan.  Gemert-Bakel sluit hier ook bij aan.

 Stavaza en plan van aanpak Lokaal alcohol- en drugs beleid én zuipketen, 
kadernota GGD (20-02-2020).

Het plan van aanpak is vastgesteld. Op 17 september is de RIN toegevoegd in IBabs en op 
de postlijst voor de raad van 1 oktober gezet. De uitvoering wordt – voor zover de corona 
regels het toelaten – conform plan opgepakt.

 Presentatie/werkbezoek team GGZ (20-02-2020) wanneer?
Deze heeft al plaatsgevonden op initiatief van de griffie. GGZ heeft hierover al een 
presentatie gegeven.

 IHP, wat is het vervolg en wie bepaalt welke school in aanmerking komt voor 
nieuwbouw dan wel renovatie ? 

De schoolbesturen hebben in het OOGO aangegeven dat ze zelf hun onderdeel uitwerken 
en zorgen dat dit bij de kadernota 2022 gereed is voor het college / raad. En dan gaat het 
over alle huisvestingswensen vanuit het onderwijs.

 Stavaza leerplicht Sinti kinderen, en resultaten onderwijsintermediair Castania 
Kuypers  á € 7.500,-- en wat heeft dat geld opgeleverd. 

De onderwijsintermediair is een samenwerking tussen Stichting GOO, het Commanderij 
College en de gemeente. De onderwijsintermediair is werkzaam vanuit de Berglarenschool. 
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Vanuit Stichting GOO zijn de resultaten positief: de onderwijsintermediair maakt elke ochtend 
een ronde om te bepalen of alle sintikinderen aanwezig zijn. Soms haalt zij kinderen thuis op 
en ondersteunt ze leerkrachten in groep 1-2. Tijdens de coronaperiode was zij belangrijk in 
de communicatie tussen school en onderwijs. Kortom, het levert dus op dat kinderen naar 
school gaan en er rust is tijdens corona. 

Vanuit het Commanderij College en de gemeente (het CJG) wordt er op dit moment geen 
gebruik gemaakt van de onderwijsintermediair. Er is bewust voor gekozen om de 
onderwijsintermediair niet in te zetten als er officieel sprake is van verzuim zodat de 
onderwijsintermediair niet tussen ouders en school/onderwijs in komt te staan. 

Gezien de maatschappelijke meerwaarde van de onderwijsintermediair willen de drie partijen 
de huidige samenwerking voortzetten. 

 Wat is het effect van de buurtsportcoaches en levert het op wat het kost. 
Op 21 juni 2019 is er een uitgebreide B&W info gegeven t.a.v. de buurtsportcoaches. Daarbij 
zijn ook de effecten van de buurtsportcoaches en evaluatie gedeeld met de gemeenteraad. 
De huidige buurtsportcoaches met uitbreiding van het Commanderij College zijn gestart per 
schooljaar 2020-2021. Op 25 februari 2021 staat er een presentatie gepland in de 
Commissie SD waarin ze zichzelf voorstellen en hun plan presenteren. 

 Vaak ontvangen we de info via een RIN, voor ons zou het helpen als aan het 
begin van deze RIN eerst een uitleg wordt gegeven aangaande het onderwerp, 
wat is het, wat betekent het, waar gaat het precies over?  Tevens verzoek om 
minder ambtelijke taal te gebruiken.

Daar waar mogelijk zullen we hier rekening mee houden en we zullen deze opmerking ter 
harte nemen. Senzer en de gr-peelgemeenten plus 10 voor de jeugd schrijven we niet zelf, 
maar worden uniform verzonden zoals gezamenlijk afgesproken.

 Bestaat er een totaal overzicht betreffende het Sociaal Domein met alle 
instanties, betrokkenen etc. en waar zij voor staan, onder welke groep ze horen 
etc. En dan vind ik het overzicht van de verschillende disciplines werkzaam in 
het gebiedsteam te summier. Kortom wat kan een nieuwkomer worden 
aangereikt zodat zij/hij op de hoogte is van het SD?

In het beleidskader SD worden onze partners benoemd, zij worden in de verschillende 
hoofdstukken aangehaald. Dus voor nieuwkomers is het aan te raden het beleidskader te 
lezen.
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Voortgangslijst toezeggingen commissie

Datum Toezegging Afgedaan ja/nee
20-02-2020 Agpt 8.  Kadernota GGD

De wethouder zegt toe te onderzoeken 
ambulancezorg op Uden te oriënteren.

De ambulance uit Uden wordt 
ingezet als 
“burendienst” wanneer het 
nodig is. Dit is het geval voor 
alle ambulances op de grens 
met andere regio’s en v.v. In 
2020 wordt het spreidingsplan 
van de ambulance opnieuw 
geavaleerd. De cijfers van 
2019 zijn opgevraagd bij de 
GGD maar door de drukte van 
de Corona zijn deze nog niet 
aangeleverd.

20-02-2020 8.Kadernota GGD / De wethouder gaat 
verder in gesprek over terugbrengen van de 
consultatiebureaufunctie Bakel / Milheeze.

De gesprekken lopen 
vertraging op door Corona 
maar zijn nog steeds gaande. 
Door Corona zijn de 
medewerkers van de GGD 
ingezet bij andere dringende 
werkzaamheden. Gesprekken 
worden hervat zodra dit kan.

15-10-2020 College biedt de evaluatie van de 
syntheseklas schriftelijk aan de raad aan. 

15-10-2020 College biedt de raad een informatieve 
bijeenkomst aan over ‘beschermd wonen’.

15-10-2020 College informeert de raad schriftelijk over de 
financiële situatie Senzer.

15-10-2020 College overlegt de prestatieafspraken met 
GW aan de raad, mits daartegen geen 
bezwaar bestaat.

15-10-2020 College komt terug mbt cultuurhuis, de raad 
consulterend, zodra het onderzoek van de 
kerk is afgerond.

15-10-2020 College zal bij de volgende 
begrotingsvoorstellen inzicht geven hoe de 
actuele voorstellen zich verhouden tot de 
voorgaande begroting, tov eventuele 
bijstellingen en tov de tussenrapportages.

15-10-2020 College rapporteert jaarlijks de resultaten 
Sociaal Medisch Indicatie Kinderopvang aan 
de raad.

15-10-2020 College stelt de integrale rapportage / 
adviezen van de regionale adviesraad Wmo 
ter beschikking van de raad.

15-10-2020 College beantwoordt de vragen m.b.t. 
Buurtsportcoaches schriftelijk.
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15-10-2020 Alle antwoorden op schriftelijke technische 
vragen van de fracties CDA, LR&D66 en 
Sociaal Gemert-Bakel die wethouder 
Steeghs mondeling beantwoord heeft worden 
tevens schriftelijke ter beschikking gesteld 

Inmiddels toegevoegd bij de 
stukken van de 
raadsvergadering 12-11-20 
agpt. Begroting.

26-11-2020 6.Presentatie stand van zaken welzijnswerk 
26 november 2020:
College versterkt met ingang van 27 
november wekelijks een update van het 
aantal concreet bij Lumens aangemelde 
(unieke) vrijwilligers en zet dit , bij het eerste 
overzicht, in perspectief t.o.v. het aantal 
vrijwilligers bij LEVgroep.

26-11-2020 College ondersteunt extra 
overlegbijeenkomst commissie mbt 
zienswijze stichtingsakte dorpsondersteuning 
Gemert-Bakel

26-11-2020 7. stand van zaken diverse onderwerpen 
binnen programma's Sociaal Domein, 
Onderwijs en Sport:
College zegt toe de vragen die niet staande 
de vergadering zijn beantwoord schriftelijk 
van reactie te voorzien.

Zie bijlage bij dit verslag.

26-11-2020 Mondelinge vragen van commissieleden aan 
het college:
De wethouder zegt toe op een zo kort 
mogelijke termijn een presentatie van het 
gebiedsteam aan de raadscommissie SDSO 
te organiseren.


